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The press release 

English version 

Press release 

 

Dubai, February, 2016 VIDELIO - Media, a leading International Broadcast Solutions Integrator and 
Service provider, announces their 10th participation in a row to CABSAT 2016. VIDELIO - Media will 
once again present their latest innovative Broadcast of Tomorrow solutions, during the show held 
at the Dubai World Trade Center on March 8-10, 2016. 

From Content Creation to Content Distribution, through Content Management, VIDELIO - Media 
teams design and implement end-to-end solutions to help TV channels and Media Groups 
overcome actual Industry challenges and leverage future business opportunities. 

Leveraging 35 years of broadcast systems integration experience, a Global presence and heavy 
R&D investments through their dedicated ‘The Lab’ entity, VIDELIO - Media paves the way of 
future broadcasting technique and standards. 

VIDELIO - Media ‘beyond the line of sight solutions and innovations’ addresses challenges such as 
transition to full IP environments, Live Remote Production for connected stadiums, Cloud-based 
operations, Content everywhere distribution platforms, Content Monetisation techniques, Cyber 
Security for TV… 

These disruptive concepts complement the recognized VIDELIO – Media ‘cornerstone solutions’ 
such as Production OBs, TV Studios, Post-Production, Newsrooms, Playout and Transmissions 
facilities deployed in more than 60 countries in the World. 

In addition, this year VIDELIO - Media will welcome technology partners to present and 
demonstrate their solutions in Content Creation and Management and Cyber Security for Media 
Groups on their booth. 

Broadcasters and Telecom Operators are welcome on VIDELIO - Media booth, located in Hall 3 – 
Stand ZD3-31, to meet our experts, discover latest innovative solutions and discuss integrative 
strategies for their upcoming projects. 

 

About VIDELIO 

VIDELIO is a Global Leader in Corporate Video, Broadcast, Media & Entertainment and Security & 
Defense Solutions Integration. 

For more than 35 years, VIDELIO have been providing their expertise to professional clients in 
Broadcast, Corporate and Defense sectors. With a turnover of USD 220m, 1,000+ staffs and more 
than 2,000 clients globally, the group has offices in Europe, America, Africa, Asia, and Middle East, 
including Dubai and Doha. 

VIDELIO bridges the gap between Broadcast, Media and Corporate IT businesses through highly 
professional and world-class media-oriented technologies and Professional Services. 

The Group has a permanent presence in the Middle East with regional headquarters in Dubai, 
leveraging 3 state of the art broadcast systems integration platforms, employing more than 250 
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highly-experienced professionals. VIDELIO – Media deliver turnkey solutions in live production, 
broadcast IT, newsrooms, post-production, outside broadcast trucks, playout, socially integrated 
agile workflows... 

VIDELIO - Media integrate Media platforms and communication infrastructures to enable faster 
and smarter Audiovisual Media assets creation and monetization for TV viewers, Corporate 
Professionals and online & mobile Media audiences. 

To get to know more about VIDELIO, visit www.videlio-media.com 

VIDELIO contact in MENA: 

Laurent Mairet 

Tel: +971 555 477 310 

Email: lmairet@videlio-middleeast.com 

 

About CABSAT 

CABSAT is the third largest event in the World and MENASA region’s most important event for the 
Digital Media industry. The 2016 CABSAT edition takes place on 3 days from Tuesday, 8. March to 
Thursday, 10. March 2016 in Dubai at the Dubai World Trade Center. 

For 22 years, CABSAT has evolved to be the number one event in the Middle East, Africa, and 
South Asia region for all industry professionals within the Broadcast, Satellite, Content Delivery 
and Digital Media sectors. CABSAT covers the creation, exchange, management, distribution and 
monetization of all filmed entertainment and radio content. The event connects live content 
opportunities and encourages collaborative partnerships which brings together the world’s leading 
content producers and connects them with every imaginable delivery platform. 

To get to know more about CABSAT, visit www.cabsat.com 

  

http://www.videlio-media.com/
http://www.cabsat.com/
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Arabic Version  
  : بيان صفحي

 تعرض حلولها المبتكرة لإجهزة التلفزيون VIDELIO-Mediaميديا  -فيديليو

 ٢٠١٦في كاب سات 

 

 

وهي شركة رائدة في مجال البث الدولي للحلول المتكاملة  - VIDELIO-Mediaميديا -ة فيديليوتعلن شرك  ٢٠١٦فبراير  –دبي 

حيث تقوم الشركة بعرض أحدث الحلول  ٢٠١٦عن اشتراكها للمرة العاشرة علي التوالي في معرض كاب سات  –وإمداد الخدمة 

 بدبي . بمركز التجارة العالمي ٢٠١٦مارس  ١٠إلى  ٨المبتكرة لـ "بث المستقبل" . يقام المعرض في الفترة من 

 

تقوم الشركة بتصميم وتنفيذ حلولا متكاملة بدأ من ابتكار المحتوى حتى توزيعه ومرورا بإدارته، وذلك لمساعدة القنوات التلفزيونية 

 ومجموعات وسائل الإعلام في التغلب على التحديات الحالية للصناعة والاستفادة من الفرص التجارية في المستقبل.

 

عاما من الخبرة في مجال  ٣٥الطريق أمام تقنيات ومعايير البث في المستقبل مستفيدة من  VIDELIO-Mediaميديا -تمهد فيديليو

كيان الشركة  -أنظمة البث المتكاملة ، ومن حضور عالمي واستثمارات كبيرة في مجالات البحث والتطوير من خلال "المختبر" 

 المخصص لهذا الهدف.

 

تحديات "أبعد من حلول الرؤية والابتكارات" مثل الانتقال إلى بيئات كاملة لبروتوكول  VIDELIO-Mediaميديا  -تواجه فيديليو

الإنترنت، الإنتاج المباشر عن بعد لمدرجات الألعاب الرياضية المتصلة، العمليات القائمة على الكلاود، منصات توزيع المحتوى 

 …من السيبراني للتلفزيون في كل مكان، تقنيات تحويل المحتوى إلى نقد، الأ

 

ل هذه المفاهيم الهدامة "الحلول الأساسية" المتعارف عليها لشركة فيديليو مثل الإنتاج الخارجي،  VIDELIO-Mediaميديا -تكُمِّ

 Playoutستودي وهات التلفزيون، مرحلة ما بعد الإنتاج، غرف الأخبار، عمليات نقل قنوات الإذاعة والتليفزيون في شبكات البث 

 بلدا في العالم. ٦٠ووسائل الإرسال المنتشرة في أكثر من 

 

هذا العام في الكشك الخاص بها شركاء في مجال  VIDELIO-Mediaميديا -وبالإضافة إلى ذلك، سوف تستقبل فيديليو

 علام .وسائل الإ التكنولوجيا لعرض وشرح حلول الشركة لإنشاء وإدارة المحتوى وعملية الأمن السيبراني لمجموعات

 

حيث تتم مقابلة   ZD3-31بالكشك  ٣القاعة بشركات البث وشركات الاتصالات في  VIDELIO-Mediaميديا -ترحب فيديليو

 الخبراء واكتشاف أحدث الحلول المبتكرة ومناقشة استراتيجيات متكاملة لمشاريعهم القادمة.

  

 VIDELIOنبذة عن فيديليو 
م حلولا متكاملة في مجال أنظمة الفيديو للشركات، عمليات البث، وسائل الإعلام هي شركة عالمية تقد VIDELIOفيديليو 

 والترفيه، ومجال الأمن والدفاع.

 

عاما على تقديم خبراتها للعملاء المهنيين في مجالات البث ، الشركات والدفاع. تبلغ  ٣٥لأكثر من  VIDELIOعملت فيديليو 

عميل على  ٢٠٠٠موظف  كما أن لها أكثر من  ١٠٠٠ريكيا ويعمل بها أكثر من مليون دولارا أم ٢٢٠دورة رأسمال الشركة 

 مستوى العالم. للمجموعة مكاتب في أوروبا وأمريكا وأفريقيا وآسيا والشرق الأوسط بما في ذلك دبي والدوحة.

 

تقنيات وخدمات مهنية موجهة الفجوة بين البث ووسائل الإعلام وشركات تكنولوجيا المعلومات من خلال  VIDELIOتسد  فيديليو 

 لمجال الإعلام على مستوى عالمي وعلى درجة عالية من الحرفية.

 

للمجموعة وجود دائم في الشرق الأوسط ولها مقر إقليمي في دبي. تستفيد المجموعة من ثلاث منصات لنظم بث متكاملة ويعمل بها 

حلولا تسليم مفتاح للإنتاج المباشر، لبث  VIDELIO-Mediaميديا -ومن المهنيين ذو الخبرة العالمية. تقدم  فيديلي ٢٥٠أكثر من 

تكنولوجيا المعلومات، لغرف الأخبار، لمرحلة ما بعد الإنتاج، لسيارات البث الخارجي، لعمليات نقل قنوات الإذاعة والتليفزيون في 
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 ، ولعمليات سير عمل  متكاملة اجتماعيا... Playoutشبكات البث 

 

منصات وسائل الإعلام مع البنية التحتية للاتصالات حتى تسمح بإنشاء أصول  VIDELIO-Mediaميديا -فيديليوتدمج شركة 

لوسائل الإعلام السمعية البشرية بصورة أسرع وأكثر ذكاء وتحويل هذه الأصول إلى نقد لمشاهدي التليفزيون ومهني الشركات 

 لة.وجمهور المستمعين لإعلام الإنترنت والهواتف النقا

 

 www.videlio-media.com، زوروا موقع VIDELIOللحصول على المزيد من المعلومات عن شركة فيديليو 

 

 مندوب الاتصال للشرق الأوسط:

 

 Laurent Mairetلوران ميريه 

 +٩٧١ ٥٥٥ ٤٧٧ ٣١٠هاتف: 

 lmairet@videlio-middleeast.comالبريد إلالكتروني: 

 

 

 نبذة عن كاب سات
كاب سات هو ثالث أكبر حدث في العالم وأكثر المعارض أهمية في منطقة الشرق الأوسط ، شمال أفريقيا وجنوب آسيا في مجال 

في  ٢٠١٦مارس  ١٠مارس إلى الخميس  ٨إعتباراً من الثلاثاء أيام  ٣لمدة  ٢٠١٦صناعة الإعلام الرقمي. تقام دورة كاب سات 

 مركز التجارة العالمي بدبي.

 

عاما المركز الأول في منطقة الشرق الأوسط ، أفريقيا وجنوب آسيا بالنسبة لجميع المتخصصين  ٢٢احتل معرض كاب سات لمدة 

الرقمي. يغطي معرض كاب سات قطاعات الإنشاء، التبادل، في قطاعات البث، الأقمار الصناعية، تسليم المحتوى وقطاع الإعلام 

الإدارة، التوزيع والتحويل إلى نقد لجميع الأفلام الترفيهية والمحتوى الإذاعي. يربط الحدث بين فرص البث المباشر كما يشجع 

 الشراكات التعاونية التي تجمع بين أكبر منتجين للمحتوى في العالم ويربطهم بأي منصة ممكنة.

 

 www.cabsat.comللحصول على مزيد من المعلومات عن كاب سات، زوروا موقع 

  

http://www.videlio-media.com/
mailto:lmairet@videlio-middleeast.com
http://www.cabsat.com/
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 2. Media coverage in the Middle East 
 

 
 

  



 VIDELIO - Media presents their innovative solutions for TV at CABSAT 
2016 

 
  

 

 

 

 

 

© 2015 – Business France 8 

 

2.1 Dailies 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 VIDELIO - Media presents their innovative solutions for TV at CABSAT 2016 
 

 

© 2015 – BUSINESS FRANCE 9 

 

 



 VIDELIO - Media presents their innovative solutions for TV at CABSAT 2016 
 

 

© 2015 – BUSINESS FRANCE 10 

 

 

Published on:  9
th

 March 16   Name:  Official Show Preview   Section: Business 
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Published on:  8

th
 March 16  Name:   The Gulf Today       Circulation: 49.500      

Section:  Business   Distribution:  GCC    
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2.2 Magazines  
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Published on:  March 16   Name:   Broadcastprome    Section: Business 

Page :  117 
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2.3 News Website and Online Version  
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2.3.1 Online Version 

 
Published on:  08/02/2016 
Section:  Business 
Link: http://bit.ly/1S3FHw9   

http://bit.ly/1S3FHw9
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Published on:  08/02/2016 
Section:  Business 

Link: http://bit.ly/1PPEynA  

  

http://bit.ly/1PPEynA
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Published on:  07/02/2016 

Section:  Business 

Link: http://bit.ly/1PUwRkH  
 

 

 

http://bit.ly/1PUwRkH
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Published on:  07/02/2016 

Section:  Business 

Link: http://bit.ly/23ucOhO   

http://bit.ly/23ucOhO
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Published on:  07/02/2016 

Section:  Business 

Link: http://aitmag.ahram.org.eg/News/45167.aspx  

  

http://aitmag.ahram.org.eg/News/45167.aspx
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Published on:  07/02/2016 

Section:  Business 

Link:  http://abunawaf.com/tag/%d8%a8%d8%ab/ 

  

http://abunawaf.com/tag/%d8%a8%d8%ab/
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Published on : 02/2016 

Section:  Business 

Link: http://bit.ly/1qgA5W2   

http://bit.ly/1qgA5W2
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2.3.2 Social Media 

 

 

 
Name of the account : BusinessFrance ME 

Social media: Twitter 

Link : https://twitter.com/BF_MiddleEast/status/698824329191030784 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

https://twitter.com/BF_MiddleEast/status/698824329191030784
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2.4 Links 

News Website & Online Version  

1- You Buy France  :  http://bit.ly/1PUwRkH  

2- techchannelmea  :  http://bit.ly/1PPEynA  

3- The Gulf today  : http://bit.ly/1S3FHw9  

4- ITP Net   : http://bit.ly/23ucOhO  

5- Aitmag   : http://aitmag.ahram.org.eg/News/45167.aspx  

6- Abunawaf  : http://abunawaf.com/tag/%d8%a8%d8%ab/ 

7- Akhbarak  : http://bit.ly/1qgA5W2  

Social Media  

BusinessFrance : https://twitter.com/BF_MiddleEast/status/698824329191030784 

 

http://bit.ly/1PUwRkH
http://bit.ly/1PPEynA
http://bit.ly/1S3FHw9
http://bit.ly/23ucOhO
http://aitmag.ahram.org.eg/News/45167.aspx
http://abunawaf.com/tag/%d8%a8%d8%ab/
http://bit.ly/1qgA5W2
https://twitter.com/BF_MiddleEast/status/698824329191030784


 

 

Business France Export vous propose quatre gammes complètes de solutions 
d’accompagnement pour vous aider à identifier les opportunités des marchés et à 
concrétiser vos projets de développement international. 

 

 • Gamme Conseil : pour obtenir la bonne information sur les marchés 

étrangers et bénéficier de l’expertise des spécialistes du réseau Business 
France. 

 • Gamme Contacts : pour identifier vos contacts d’affaires et vous faire 

bénéficier de centaines d’actions de promotion à travers le monde. 

 • Gamme Communication : pour communiquer à l’étranger sur votre 

entreprise, vos produits et votre actualité. 

 • Volontariat International en Entreprise (VIE) : pour optimiser votre budget 

ressources humaines à l’international. 

 

Retrouver le détail de notre offre sur : www.businessfrance.fr 

 

 

 

Bureau Business France de Dubaï 

courriel : Miryem.oukasmessidi@businessfrance.fr  

 

Realized by Rejula ARUN 

Revised by Miryem OUKAS MESSIDI 
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Toute reproduction, représentation, intégrale ou partielle, par quelque procédé que 
ce soit, sur quelque support que ce soit, papier ou électronique, effectuée sans 

l’autorisation écrite expresse de Business France, est interdite et constitue un délit 
de contrefaçon sanctionné par l’article L.335-2  du code de la propriété 

intellectuelle. 

 
La présente prestation est/sera délivrée au client dans le cadre des CGV de 

Business France. 

Le client reconnaît en avoir pris connaissance et y souscrire sans réserve. 
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